
Skovsbo Grundejerforening                               Valby, den 30. juni 2022 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde nr. 4 

lørdag den 25. juni 2022 kl. 14:00 

Skovsbovej 2, 4571 Grevinge 

 

Deltagere: John Andersen, Benny Kiel, Jan Nielsen, René Ritzau, Per Frandsen, Eric Keinicke og 
Anne Sofie Zeuthen 

 

Formand John Andersen bød velkommen og især de 2 nye medlemmer Jan Nielsen og Rene 
Ritzau. 

 

1: Politik i forhold til gavegivning: 

Det er efter anmodning fra kasserer Per Frandsen blevet diskuteret, hvordan bestyrelsens 
politik skal være med hensyn til f.eks. vingaver og lignende til fødselsdage og mindre indsatser 
for foreningen. 

Efter alles holdning blev hørt, var der flertal for at alt arbejde baseres på frivillighed og er 
ulønnet. 

 

2: Adgang til bank m.m. 

Referatet fra den ekstraordinære generalforsamling foreligger nu, og 

Benny Kiel og Per Frandsen kan aftale fremmøde i banken, så bestyrelsen kan få adgang til 
foreningens konto. Det besluttes efter forslag fra René Ritzau, at kun Benny Kiel og Per 
Frandsen får fuld visnings- og disponeringsret, mens John Andersen kun får visningsret. René 
Ritzau forslår, at foreningen ikke anskaffer nyt dankort. Det bliver dog besluttet at anskaffe 
dankort selvom det kun sjældent anvendes. 

 

3: Opfølgning på 

Per har lavet en liste over ting, som bestyrelsen mangler at følge op på: 

● Kontakt til kommunen ang. dispensation til at sælge fællesarealet på Tjørnehaven. 

● Der skal sendes mail til beboere i området omkring bommen på Tjørnehaven om holdninger 
til at nedlægge den. Den har markeret skellet mellem Skovsbo og det tidligere Tjørnegården, 
som nu er én forening. Kommunen har tidligere klaget over den, da den står i vejen for 
renovationsbiler. 

● John Andersen undersøger og informerer medlemmerne af grundejerforeningen om, hvilke 
forsikringer bestyrelsesmedlemmerne er dækket af, når de laver frivilligt arbejde i deres fritid. 



●  Det blev besluttet på den ekstraordinære generalforsamling at punktet hundeskoven tages 
op på næste ordinære generalforsamling. Forslaget blev stillet af Grethe Hovmark. 

● Benny Kiel taler med formanden for Grundejerforeningen på den anden side af Gislingevej 
om at indhente tilbud på græsslåning og hækkeklipning sammen. 

● René Ritzau poster information om nabohjælp på foreningens hjemmeside. 

● Per Frandsen undersøger, om der skal vedtægtsændring til for at opkræve gebyr fra 
ejendomsmæglere ved indhentning af information i forbindelse med salg. John Andersen 
undersøger, om vi er momsfritaget for dette. 

 

4: Foreningens hjemmeside og facebookside 

- René Ritzau har fået hjemmesiden op at køre. Der mangler dog stadig data, som blev slettet 
før overdragelsen. 

Kontaktperson er ændret via one.com. Per får også adgang til hjemmesiden, så René ikke er 
den eneste, der har adgang. 

- Da den nye bestyrelse ikke kan få adgang til koderne til den gamle facebook-side, vil René 
oprette en ny, der vil hedde “Mit Skovsbo”. 

 

5: Vedligeholdelse af grønne områder: 

- Benny Kiel og Jan Nielsen indhenter tilbud på at fælde døde træer på foreningens grund ved 
Pumavej 10 samt tilbud på arbejder på grønne områder og dræn. 

- René Ritzau lægger kort på hjemmesiden, hvor det fremgår, hvad Thorsen har ansvar for, og 
hvad matrikelejere selv har ansvaret for. 

 

6: Eventuelt: 

- Der spørges til planen for containeren på Bukkevej. Den skal bruges til opbevaring af 
byggematerialer, og kan derfor ikke flyttes og benyttes til anden opbevaring. 

- John Andersen finder og sender 3 datoer ud for bestyrelsesmøder. Disse vil blive meldt ud på 
hjemmesiden, så medlemmerne kan komme forbi bagefter med ris, ros eller forslag til 
bestyrelsen. 

 

Referent: Anne Sofie Zeuthen 

 

John sender dato for næste bestyrelsesmøde 

 


